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PROTOKÓŁ nr VI/15 
 

z VI sesji Rady Miejskiej Żerkowa odbytej w dniu 27 maja 2015 roku  
w godz. od 1430 – 1730 w sali  sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Żerkowie przy ul. Adama 
Mickiewicza 5.   
 

VI  sesja Rady Miejskiej Żerkowa została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 z dnia  
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity z 2013 r., poz. 594 ze zmianami). 
 
Porządek obrad VI sesji Rady Miejskiej Żerkowa wraz z  zaproszeniami i materiałami sesyjnymi 
przesłano  radnym pocztą w dniu 18 maja  2015 r.  
 
Ad. l - Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Żerkowa Wojciech Raś o godz. 1430 otworzył VI sesję Rady 
Miejskiej Żerkowa. Powitał serdecznie wszystkich uczestniczących w sesji w tym 
przedstawicieli Urzędu w Żerkowie, przedstawiciela Rady Powiatu, radnych, sołtysów, 
przedstawicieli mediów i mieszkańców Miasta i Gminy Żerków 
Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali obrad jest 15  radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum do podejmowania 
prawomocnych uchwał. 
(lista obecności stanowi  załącznik nr 1 do niniejszego protokółu) 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. sołtysi gminy Żerków   
Lista obecności stanowi załącznik nr  2  do niniejszego protokółu. 
oraz: 

2.   Jacek Jędraszczyk     - Burmistrz Miasta i Gminy Żerków 
3. Bronisława Rogacka   - Skarbnik Gminy Żerków 
4. Michał Surma    - Sekretarz Gminy Żerków 
5. Zbigniew Kuzdżał    - członek Zarządu Powiatu Jarocińskiego 
6. Mariusz Stolecki    - radny Rady Powiatu Jarocińskiego 
7. Teresa Szablewska    - pracownik Urzędu 
8. Elżbieta Kupś    - pracownik Urzędu 
9. Przedstawiciele mediów:  - „Gazeta Jarocińska” i „Życie Jarocina” 
10. Mieszkańcy Miasta i Gminy Żerków 

Przewodniczący zarządził uczczenie minutą ciszy pamięć pana Mariana Urbaniaka sołtysa 
Sołectwa Szczonów, który zmarł nagle, a na poprzedniej sesji był razem z nami. 
Wszyscy powstali i minutą ciszy uczcili pamięć pana Mariana Urbaniaka. 
 
Ad. 2 – Przedstawienie porządku obrad.  
Zgodnie z § 31 Statutu Gminy Żerków, przewodniczący Rady Miejskiej Żerkowa pan Wojciech 
Raś o godz. 1430 otworzył VI sesję Rady Miejskiej Żerkowa przedstawił proponowany porządek 
obrad w brzmieniu następującym: 
1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad V sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 
4. Interpelacje i zapytania radnych.   
5. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na  V sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 
6. Rozpatrzenie uchwał Rady Miejskiej Żerkowa w sprawie: 

1) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczej straży pożarnej 
w działaniach ratowniczych, 

2) wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Poznaniu, 
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3) przystąpienia Gminy Żerków do stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania - „Z Nami 
Warto” z siedzibą w Kołaczkowie, 

4) zmiany do uchwały Nr XXX/200/14 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 26 marca 2014 r.  
w sprawie zamiany nieruchomości w Bieździadowie, 

5) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków. 

6) wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2015 rok. 
7. Apel Rady Miejskiej Żerkowa w sprawie przywrócenia kolejowego przewozu pasażerskiego 

na linii Jarocin – Września – Gniezno. 
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
9. Wolne głosy, wnioski i komunikaty.  
10.  Zamknięcie obrad sesji.    
Przewodniczący – zapytał, kto z Państwa radnych jest za przyjęciem przedstawionego porządku 
obrad,?  
Radny pan Andrzej Stachowiak z klubu radnych „Rozsądna Gmina” zgłosił wniosek formalny  
o zmianę porządku obrad VI sesji Rady Miejskiej Żerkowa o następujące punkty.  
W punkcie 3:  
Wniosek o odwołanie Przewodniczącego Rady Miejskiej Żerkowa. 

1) Projekt uchwały w sprawie odwołania przewodniczącego Rady Miejskiej Żerkowa. 
4. Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej Żerkowa. 
5. Projekt uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Żerkowa. 
Radny odczytał wniosek informując, że został podpisany przez 7 radnych, po czym przekazał go 
na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej Żerkowa.   
Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokółu. 
Przewodniczący Rady pan Wojciech Raś zarządził 10 min przerwę w obradach. 
Przewodniczący po przerwie wznowił obrady. 
Radny Sebastian Nowaczyk zwrócił się o uzasadnienie wniosku. 
Radny Andrzej Stachowiak odpowiedział, nie ma, ponieważ lista byłaby zbyt długa, na którą 
szkoda czasu, a wniosek nie musi być uzasadniony. 
Radny Sebastian – może tak, ale chodzi o kulturę,  
Przewodniczący pan Wojciech Raś zarządził głosowanie i zadał pytanie – kto z państwa radnych 
jest za przyjęciem wniosku, proszę o podniesienie karty do głosowania? 
Wniosek przyjęto większością: 8 głosów „za”, 6 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”  
w obecności 15 radnych na sali  w trakcie głosowania. 
Szanowni Państwo – podsumuję to tak, żeby tej szopki dużej nie odgrywać. Wszyscy wiemy, jak 
jest i o co chodzi. Ja i radni z Klubu nie będziemy dalej uczestniczyć w tej szopce. Wszyscy 
wiemy, że przewodniczącą zostanie pani Urbańska, bo sobie nie odmówi tej przyjemności. Mimo, 
że oferowałem jej współpracę. To jak zawsze ten blichtr, o którym marzyła, sobie może 
zrealizować Wyniki głosowania są znane, ale sami Państwo oceńcie. Ja wystosuję taki apel może 
na przyszłość, nie na dzisiaj, nie na jutro, ale na to, co będzie za cztery lata. Wierzę, że za 4 lata 
ta gmina będzie wyglądała inaczej, z innym burmistrzem, z inną radą i będzie lepiej 
funkcjonowała. Życzę Państwu przyjemnych obrad. Pani Urbańskiej winszuję wygranej i do 
zobaczenia. 
Pan Wojciech Raś wraz z radnymi z Klubu radnych „Aktywna Gmina – Nasz Dom” opuścili salę 
obrad.  
Na sali obrad pozostało 11 radnych.  
Pani Barbara Urbańska jako wiceprzewodnicząca przejmując dalsze prowadzenie obrad  
oświadczyła: - Wszyscy wiedzą, sołtysi i goście, że nigdy moim celem nie było osiągnięcie jakiejś 
funkcji. Starałam się tak jak mnie wybrano służyć dobru, dzieciom i młodzieży, mieszkańcom  
i nigdy nie interesowało mnie stanowisko. Przez wiele lat byłam dyrektorem i na pewno z tego 
większość mnie zna, że starałam się wykonywać swoją pracę jak najlepiej. Prawdą jest, że 
proponowano mi wiele razy i odmawiałam. Tu koleżeństwo może potwierdzić. Dlatego dziwię 
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się, że przewodniczący pan Wojtek powiedział, że to było moim celem, bo to jest  nieprawdą. To 
nie był mój cel. Chciałam tylko dobrze pracować, a że widzę w Radzie pogłębiający się problem. 
Jest lewa i prawa strona, co nie da się ukryć. Dlatego przyjmę funkcję przewodniczącej jeżeli 
będzie taka propozycja i tak jak pan Wojtek tu mówił, że jest to przesądzone, to przyjmę tą rolę, 
ale tylko dlatego żeby zjednoczyć, żeby się pogodzić i żeby sobie kiedyś powiedzieć prawdę  
i zacząć wreszcie pracować a nie, żebyśmy się tylko kłócili. Żebyśmy - choć jesteśmy na różnych 
dróżkach, zeszli na jednej drodze i szli dalej wspólnie razem. To jest mój jedyny cel, dla którego 
mogłabym, jeżeli będzie taka  wola, przyjąć tą zaszczytną funkcję.  
Wiceprzewodnicząca otrzymała brawa od radnych. 
Kontynuując Wiceprzewodnicząca powiedziała, że porządek obrad jest zmieniony o punkty  
i zrobiła pauzę. Po chwili przeprosiła, że jest zdenerwowana. Pan Wojtek trochę  wyprowadził 
mnie z równowagi. Nie jestem osobą, która aż tak się denerwuje, bo wiele już przeszłam, ale nie. 
Po pierwsze jestem kobietą i to starszą od tego pana i nie życzę sobie, żeby mnie obrażał. 
Dlatego jest mi bardzo przykro. 
Radny Andrzej Stachowiak zwrócił się z pytaniem do sekretarza gminy pana Michała Surmy – 
czy zasadne jest stawianie wniosku o odwołanie Przewodniczącego jeżeli on wyszedł z sali 
obrad?  
Sekretarz Gminy  odpowiedział, że tak. 
Radny Andrzej Stachowiak ponownie odczytał wniosek dotyczący zmiany porządku obrad  
VI sesji i  odwołania radnego Wojciecha Rasia z funkcji Przewodniczącego Rady Miejskiej 
Żerkowa. Przypomniał jakie projekty uchwał zostały dołączone do wniosku tj.:  

• w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Miejskiej Żerkowa, 
• w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej Żerkowa, 
• w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Żerkowa. 

Wiceprzewodnicząca zarządziła przerwę w obradach w celu przygotowania tajnego głosowania.     
 
Ad. 3 – Odwołanie Przewodniczącego Rady Miejskiej Żerkowa. 
Wiceprzewodnicząca wznawiając obrady przedstawiła procedurę przebiegu głosowania  
i  poprosiła o zgłaszanie kandydatów do składu 3 – osobowej Komisji Skrutacyjnej. 
Do prac w Komisji Skrutacyjnej zgłoszeni zostali następujący radni: 

1) Andrzej Stachowiak, 
2) Maria Sołtysiak, 
3) Zdzisław Paluszkiewicz.  

Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na wykonywanie pracy w Komisji Skrutacyjnej. 
Wiceprzewodnicząca poprosiła skład Komisji Skrutacyjnej o zajęcie przygotowanego miejsca do 
przeprowadzenia tajnego głosowania i odczytała treść karty do głosowania oraz wyjaśniła  jak 
należy prawidłowo zagłosować.  
Głosowanie odbyło się poprzez wywołanie przez Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej z listy 
obecności, nazwiska radnego, który podchodził do parawanu, wypełniał kartę do głosowania  
i  wrzucał ją do urny.  Komisja skrutacyjna przeprowadziła tajne głosowanie rozdając wszystkie 
karty do głosowania. 
Protokół komisji skrutacyjnej odczytała pani Maria Sołtysiak – przewodnicząca komisji 
skrutacyjnej. Stwierdziła, że w głosowaniu wzięło udział 11 radnych, oddano 11 ważnych 
głosów, za odwołaniem Przewodniczącego głosowało 8 radnych, 3 radnych głosowało 
przeciwko odwołaniu Przewodniczącego Rady, 0 głosów wstrzymujących się. 
Protokół z głosowania został podpisany przez członków komisji skrutacyjnej i wraz z kartami do 
głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokółu.  
Wiceprzewodnicząca pani Barbara Urbańska odczytała uchwałę Nr  VI/34/15 Rady Miejskiej 
Żerkowa z dnia 27 maja 2015 roku w sprawie odwołania Przewodniczącego Rady Miejskiej 
Żerkowa. 
/Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu/.  
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Ad. 4 – Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej Żerkowa. 
Wiceprzewodnicząca Rady – zaproponowała, aby komisja skrutacyjna pracowała w takim 
samym składzie osobowym tj. Maria Sołtysiak – Przewodnicząca komisji, pan Zdzisław 
Paluszkiewicz i Andrzej Stachowiak- radni wyrazili zgodę. 
Wiceprzewodnicząca poprosiła radnych o zgłaszanie kandydatur: 

1) Radny Janusz Szóstek zgłosił radną Barbarę Urbańską –  wyraziła zgodę, 
Wobec braku dalszych zgłoszeń Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do tajnego głosowania  
na jednego kandydata. Wiceprzewodnicząca oddała głos Przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej. 
Radna Maria Sołtysiak – przewodnicząca komisji skrutacyjnej odczytała kartę do głosowania.  
Karta do głosowania w wyborach na Przewodniczącego Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 27 maja 
2015 r. z nazwiskiem kandydata – Barbara Urbańska. Przedstawiła także zasady tajnego 
głosowania z trzema  możliwościami. Głosując za wyborem kandydata, stawia się znak  
„X” w  kratce przy słowie TAK. Głosując przeciwko wyborowi kandydata, stawia się znak  
„X” w kratce oznaczonej słowem NIE. Wstrzymując się od wyboru kandydata, stawia się znak 
„X” w kratce oznaczonej słowami  WSTRZYMUJĘ SIĘ OD GŁOSU.  
Poinformowała, że głosowanie odbędzie się na podstawie listy obecności po odczytaniu 
nazwiska radnego, podejściu do parawanu, wypełnieniu karty do głosowania  
i  wrzuceniu jej do urny.  Komisja skrutacyjna przeprowadziła głosowanie rozdając 11 kart do 
głosowania. 
Protokół komisji skrutacyjnej z wyboru odczytała pani Maria Sołtysiak – przewodnicząca 
komisji skrutacyjnej. Komisja stwierdziła, że w głosowaniu tajnym wzięło udział 11 radnych, na 
kandydatkę Barbarę Urbańską oddano 9 ważnych głosów, 2 radnych głosowało przeciwko.  
Protokół z głosowania został podpisany przez członków komisji skrutacyjnej i wraz z kartami do 
głosowana stanowi załącznik 6 do protokółu. 
Wiceprzewodnicząca odczytała uchwałę stwierdzającą wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej 
Żerkowa.  
Uchwała Nr  VI/35/15 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 27 maja 2015 roku w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Miejskiej Żerkowa stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu/.  
Pani Barbara Urbańska podziękowała radnym za zaufanie i oddane głosy. Powtórzyła, że będzie  
dążyła do tego aby razem pracować bez kłótni i wypracowywać to co najlepsze dla lokalnej 
społeczności po czym oświadczyła, że rezygnuje z pełnienia funkcji Wiceprzewodniczącej Rady 
Miejskiej Żerkowa. 
 
Ad. 5 – Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Żerkowa. 
Przewodnicząca pani Barbara Urbańska poprosiła o zgłaszanie kandydatów na 
wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Żerkowa. 

1) Radny Zdzisław Paluszkiewicz zgłosił radnego Grzegorza Andraszaka –  wyraził zgodę, 
2) Radna Ewa Marek – Skiba zgłosiła radnego Bogdana Bożejewicza – nie wyraził zgody. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodnicząca Rady poprosiła Komisję Skrutacyjną  
o przygotowanie karty do tajnego głosowania na jednego kandydata. 
Radna Maria Sołtysiak – przewodnicząca komisji skrutacyjnej odczytała kartę do głosowania.  
Karta do głosowania w wyborach na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Żerkowa z dnia  
27 maja 2015 r. z nazwiskiem kandydata – Grzegorz Andraszak. Przedstawiła także zasady 
tajnego głosowania. Głosując za wyborem kandydata, stawia się znak „X” w  kratce przy słowie 
TAK. Głosując przeciwko wyborowi kandydata, stawia się znak „X”  
w kratce oznaczonej słowem NIE. Wstrzymując się od wyboru kandydata, stawia się znak „X”  
w kratce oznaczonej słowami  WSTRZYMUJĘ SIĘ OD GŁOSU.  
Tajne głosowanie odbyło się na podstawie listy obecności przez odczytanie nazwiska radnego, 
który podchodził do parawanu, wypełniał kartę do głosowania i  wrzucał ją do urny.  Komisja 
skrutacyjna przeprowadziła głosowanie rozdając 11 kart do głosowania. 



 5 

Protokół komisji skrutacyjnej z wyboru odczytała pani Maria Sołtysiak – przewodnicząca 
komisji skrutacyjnej. Komisja stwierdziła, że w głosowaniu tajnym wzięło udział 11 radnych. Na 
kandydata pana Grzegorza Andraszaka oddano 8 ważnych głosów, 2 radnych głosowało 
przeciwko, jeden radny wstrzymał się od głosu.  
Protokół z głosowania został podpisany przez członków komisji skrutacyjnej i wraz z kartami do 
głosowana stanowi załącznik 8 do protokółu. 
Przewodnicząca odczytała uchwałę stwierdzającą wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 
Żerkowa.  
Uchwała Nr  VI/36/15 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 27 maja 2015 roku w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Żerkowa stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokółu/.  
Radny Grzegorz Andraszak podziękował radnym za oddane głosów na jego osobę. Będę 
hołdował tym wszystkim zasadom , które tutaj słyszeliśmy. Przede wszystkim jest czas na zgodę, 
dosyć było nieporozumień, walk, które nie owocowały niczym innym tylko emocjami. Czas 
najwyższy abyśmy zaczęli skutecznie funkcjonować, aby było widać efekty naszej pracy w tej 
kadencji. 
 
Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu  porządku obrad. 
 
Ad. 6 – Przyjęcie protokołu z obrad V sesji Rady Miejskiej Żerkowa 
Protokół z obrad V sesji Rady Miejskiej Żerkowa odbytej w dniu  grudnia 2014 r. był wyłożony 
do wglądu w biurze Rady Miejskiej Żerkowa oraz na wspólnym posiedzeniu komisji stałych 
Rady w dniu 5 marca 2015 roku i  przed obradami VI sesji. 
Protokół z V sesji Rady Miejskiej Żerkowa, bez odczytywania, przyjęto większością: 9 głosów 
„za”, 0 głosów  przeciw, przy 2 głosach wstrzymujących się w obecności 11 radnych na sali 
obrad. 
 
Ad.7 – Radni nie zgłosili żadnych interpelacji i zapytań. 
 
Ad.8 - Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na V sesji Rady Miejskiej Żerkowa. 
Sprawozdanie przedstawiła Przewodnicząca Rady na podstawie materiałów opracowanych dla 
radnych.  
Rada sprawozdanie przyjęła jednogłośnie: 11 głosów „za”, 0 głosów  przeciw, 0 głosów 
wstrzymującym się w obecności 11 radnych na sali obrad, które stanowi załącznik  
nr 10 do protokołu. 
 
Ad. 9- Rozpatrzenie uchwał Rady Miejskiej Żerkowa w sprawie: 

1) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczej straży 
pożarnej w działaniach ratowniczych 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto większością: 11 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujący się” w obecności 11 radnych na sali   
w trakcie głosowania.  
Uchwała Nr VI/37/15 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 27 maja 2015 r. w sprawie ustalenia 
wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczej straży pożarnej w działaniach 
ratowniczych, stanowi  załącznik nr 11 do protokółu. 
 

2)  wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Poznaniu, 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały wraz z  uzasadnieniem. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto większością:  
8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się” w obecności 11 radnych na sali  
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w trakcie głosowania.  
 
Uchwała Nr VI/38/15 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 27 maja 2015 r. w sprawie wniesienia 
skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu, stanowi  
załącznik nr 12 do protokółu. 
 
Radny Jarosław Kasprzak opuścił sale obrad – na sali obrad pozostało 10 radnych. 
 

3) przystąpienia Gminy Żerków do stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania -  
„Z Nami Warto” z siedzibą w Kołaczkowie 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie:  
10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 10 radnych na 
sali  w trakcie głosowania.  
Uchwała Nr VI/39/15 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 27 maja 2015 r. w sprawie przystąpienia 
Gminy Żerków do stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania - „Z Nami Warto” z siedzibą  
w Kołaczkowie, stanowi  załącznik nr 13 do protokółu. 
 

4) zmiany do uchwały Nr XXX/200/14 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 26 marca 2014 
r. w sprawie zamiany nieruchomości w Bieździadowie, 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały wraz z  uzasadnieniem. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto większością:  
7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się” w obecności 10 radnych na sali  
w trakcie głosowania.  
Uchwała Nr VI/40/15 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 27 maja 2015 r. w sprawie zmiany do 
uchwały Nr XXX/200/14 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 26 marca 2014 r. w sprawie zamiany 
nieruchomości w Bieździadowie, stanowi  załącznik nr 14 do protokółu. 

 
5) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały wraz z  uzasadnieniem. 
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie:  
10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 10 radnych na 
sali  w trakcie głosowania.  
Uchwała Nr VI/41/15 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 27 maja 2015 r. w sprawie zatwierdzenia 
taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków, stanowi  załącznik 
nr 15 do protokółu. 

 
6) wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2015 rok. 

 Przewodnicząca Rady poprosiła skarbnika gminy panią Bronisławę Rogacką  
o przedstawienie zmian do budżetu na rok 2015. Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały 
przedstawiający zmiany do budżetu, które ogólnie wzrosły: 

• dochody do kwoty 35.234.994,65 zł,  
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że zapis w uchwale budżetowej związany z ogólną kwotą dochodów 
w tym: - dochodów bieżących  w kwocie 32.875.354,27 zł, majątkowych w kwocie 2.359.640,38 
zł, a pozostałe dochody dzielą się na zadania zlecone ogółem, zadania w drodze porozumień i 
dotacje na realizację zadań, które są finansowane z udziałem środków zewnętrznych- 
wymienione w kwocie ogólnej. 

• wydatki do kwoty 33.879.828,64 zł  
Wydatki tak jak dochody dzielą się na wydatki bieżące w wysokości 31.082.228,64 zł, wydatki 
majątkowe w wysokości 2.797.600,00 zł, zadania z zakresu administracji rządowej, zlecone  
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w drodze porozumień i wydatki na programy finansowane z udziałem środków własnych  
i z udziałem środków zewnętrznych. 
Skarbnik Gminy uzasadniła zmiany mówiąc, że zwiększono dochody własne ogółem o kwotę 
2.867,- zł a wydatki zwiększa się o kwotę 2.867,- zł z przeznaczeniem na podatek od 
nieruchomości obiektu, w którym jest ZAZ Promyk w Żerkowie. 
Dokonano także przesunięć po stronie wydatków w dziale 010 przesunięto kwotę 65.000,- zł  
z inwestycji "Modernizacja stacji uzdatniania wody w Podlesiu do działu 900 na dotacje do 
oczyszczalni ścieków 65.000,- zł i 35.000,- zł przeznacza się w dziale 010 rozdział 01010   
§ 6050 na budowę dwóch oczyszczalni ścieków przy obiektach gminnych. 
Skarbnika Gminy powiedziała, że przedstawione zmiany są niezbędne w celu prawidłowego 
wykonania budżetu.  
Wobec braku  uwag przystąpiono do głosowania, uchwałę przyjęto jednogłośnie: 10 głosów 
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 10 radnych na sali   
w trakcie głosowania.  
Uchwała Nr VI/42/15 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 27 maja 2015 r. w sprawie wprowadzenia 
zmian do uchwały budżetowej na 2015 rok, stanowi  załącznik nr 16 do protokółu. 
 
Ad. 10 - Apel Rady Miejskiej Żerkowa w sprawie przywrócenia kolejowego przewozu 
pasażerskiego na linii Jarocin – Września – Gniezno. 
Przewodnicząca przedstawiła treść „Apelu 
Wobec braku  uwag przystąpiono do głosowania, apel przyjęto jednogłośnie: 10 głosów „za”, 0 
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” w obecności 10 radnych na sali   
w trakcie głosowania.  
Apel Nr VI/1/15 Rady Miejskiej Żerkowa z dnia 27 maja 2015 r. w sprawie przywrócenia 
kolejowego przewozu pasażerskiego na linii Jarocin – Września – Gniezno, stanowi  załącznik 
nr 17 do protokółu. 
 
Ad. 11 - Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
W tym punkcie obrad Przewodnicząca stwierdziła, że nie było interpelacji i zapytań, ale może 
teraz radnym nasunęły się jakiejś pytania? 
Radny Janusz Szóstek zwrócił się do Burmistrza z pytaniem związanym z koniecznością 
przystąpienia do remontu dróg. Pomimo  reorganizacji Rejonu Dróg w Jarocinie jest wiele 
potrzeb na terenie gminy, które należy wykonać. Zwłaszcza wykaszanie poboczy, które  
w najbliższym czasie powinno być zrealizowane, ponieważ na dzień dzisiejszy odrost traw jest 
bardzo duży. Dlatego zwracam się z prośbą do Pana Burmistrza, aby sprawę zgłosić do Powiatu. 
Burmistrz wyjaśnił, że sytuacja jest trochę skomplikowana a przyroda rządzi się swoimi 
prawami. Na terenie naszej gminy jest 100 km dróg powiatowych. Nie możemy wyręczać 
powiatu w 100 % w pracach powiatu bo na te zadania maja środki. Toczą się rozmowy o 
zimowym utrzymaniu dróg przez gminę. Rozmawiałem wczoraj z panem Ratajczakiem, że są 
rozpisywane przetargi, czyli zanim nastąpi  rozstrzygnięcie, to jeszcze trochę potrwa. Zarząd 
swój dobytek przekazuje do Powiatu, który przyjmie na swój stan i wtedy będzie mógł przekazać 
nam. Przekazanie nastąpi przypuszczalnie ok. 8 czerwca br. Nasza maszyna do wykaszania jest 
aktualnie remontowana i będzie można ją użyć do tych miejsc najbardziej zagrażającym 
bezpieczeństwu. Wniosek z zadaniami drogowymi złożymy do Powiatu i będziemy pilotować ich 
realizację, zwłaszcza jeżeli chodzi o dziury w jezdni. Myślę, że uporządkujemy wszystkie sprawy, 
ale Starosta prosił, aby radni i sołtysi przedstawili wnioski jakie prace należy  jeszcze zrobić. 
Dziś rano widziałem kosiarki, które jechały na Komorze – Przybysław. 
Radny Andrzej Stachowiak poinformował, że nie widział wyciętych poboczy. Jest wykoszone 
miedzy szkołą a Komorzem, ale to jest zasługa pana Kopecia. 
Burmistrz przyznał, że zboża są coraz wyższe i do tego zarośnięte pobocza, co znacznie 
ogranicza bezpieczeństwo. 
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Radny Janusz Szóstek przypomniał, że wiosną były prowadzone rozmowy na temat zbierania 
poboczy. Dlatego czekamy, żeby ten temat został ruszony. Jest to inicjatywa mieszkańców 
Komorza, Chwałowa, Paruchowa, Żernik i Dobieszczyzny. Przygotowaliśmy sprzęt i miejsce  do 
wywozu zebranej ziemi.    
Radny Janusz Szóstek stwierdził, że należy przystąpić do działania bo jest okres przed żniwami  
a mówienie  nic nie da. Chyba, że zaprosimy pana Ratajczaka na jedno z posiedzeń komisji. 
Przewodnicząca zaproponowała, aby zwołać posiedzenie komisji ustalając najbliższy termin. 
Radna Ewa Marek – Skiba zapytała wiemy, że zima w tym roku była łagodna, to czy środki, 
które zostały zaplanowane na odśnieżanie przechodzą na inny cel np.: na utrzymanie poboczy? 
Skarbnik Gminy – odpowiedziała, że tak. Środki są zaplanowane na zimowe utrzymanie dróg i 
na inne wydatki związane z utrzymanie dróg. 
Radna Maria Sołtysiak zwróciła się z pytaniem do radnego powiatowego pana Mariusza 
Stoleckiego. Mieszkańcy u nas mówią, że sołtys i radni śpią, ale wszystko widzą. Przy 
krzyżówce jadąc w stronę do Chrzana są duże dziury, że nie wiadomo jak je ominąć oraz 
odcinek od krzyżówki w stronę świetlicy jest bardzo połatany. Radna uważała, że należy 
zastanowić się co zrobić, bo ta droga rozleci się i czy jest sens ciągłego łatania drogi. 
Radny Powiatowy Mariusz Stolecki podziękował za przedstawioną informację. Myślę, że 
należałoby się komunikować o takich sytuacjach, ponieważ nie jesteśmy w stanie wszystkich 
dróg sprawdzić jak one wyglądają. Zgłaszałem drogę w Bieździadowie, gdzie jeden odcinek jest 
fatalny. Zrobiłem zdjęcia przedstawiłem Staroście, ale najlepszym wyjściem jest określenie 
takich sytuacji na  piśmie. 
Radna Maria Sołtysiak zaznaczyła, że wszystkie takie sytuacje są  przedstawiane w Starostwie 
pisemnie. Nie ma problemu, aby kolejne pismo złożyć do Starostwa. W ubiegłej kadencji 
składałam pisma w Starostwie w sprawie naprawy tej drogi. 
Przewodnicząca wyjaśniła, że pisma z zadaniami w zakresie drogownictwa zostaną 
wystosowana, a kolegę radnego prosimy o poparcie. Podkreśliła, że jeżeli będzie taka potrzeba 
to chcemy zaprosić pana Ratajczaka na spotkanie, aby zobaczył newralgiczne punkty dróg 
powiatowych na terenie gminy, że nie jest to czcze gadanie tylko mamy takie problemy. 
Radny Jan Barański zgłosił dziury na drodze z Żerkowa do Dobieszczyzny. 
Radny Andrzej Stachowiak stwierdził, że drogi powiatowe to katastrofa obojętnie, w którym 
kierunku są czy na Raszewy lub inną miejscowość. Czwarty rok mówię o drodze w Komorzu 
gdzie są załamania po kanalizacji i Powiat za to środki nalicza a drogi nie naprawia. Radna 
przedstawia radnemu powiatowemu  zaistniałe uszkodzenia w jezdni, a u nas jest radny 
powiatowy i tez nie naprawia dróg. Radny uważał, że powiat nie dokona napraw, ponieważ nie 
maja na ten cel środków. 
Burmistrz potwierdził, że na drodze, która zgłasza radna ze Stęgoszy są fatalne dziury. 
Przewodnicząca wyjaśniła, że radni dokonali objazdu dróg i są zorientowania w sytuacji na 
drogach w gminie. 
Radny powiatowy pan Mariusz Stolecki powiedział, że jest za współpracą z radnymi  Rady 
Miejskiej Żerkowa, aby częściej się kontaktować w sprawach gminy. Powiat jest duży i nie 
jesteśmy w stanie wszystkie drogi naprawić, ale sukcesywnie można realizować te konieczne 
zadania. 
   
Ad. 12 – wolne głosy, wnioski i komunikaty. 
Przewodnicząca poinformowała, że od dnia 1 kwietnia 2015 r. w Starostwie Powiatowym  
w Jarocinie w Wydziale Rozwoju powstał Referat Dróg Powiatowych, który będzie 
funkcjonował w dawnej siedzibie Dróg Powiatowych tzn. w budynku przy ul Zacisznej 1 
 w Jarocinie. Ponadto Sekretarz Powiatu zawiadamia, że do czasu uruchomienia numerów 
stacjonarnych jest kontakt na podane numery komórkowe. Pan Ratajczak ma swój numer i pan 
Banaszak oraz numer z ogólnym dostępem. 
Przewodnicząca przedstawiła kolejne pismo, które złożył Prezes Koła Towarzystwa Pamięci 
Powstania Wielkopolskiego pan Robert Rogacki informujące, że 14 czerwca 2015 r. przypada 89 
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rocznica śmierci majora Zbigniewa Ostroróg-Gorzeńskiego dowódcy jarocińskich oddziałów 
walczących w Powstaniu Wielkopolskim. Tego dnia o godz. 10.00 w kościele pw. Narodzenia 
Najświętszej Marii Panny w Lgowie odprawiona zostanie msza św. - rocznicowa. Po mszy 
przewidziana jest krótka uroczystość patriotyczna, która  odbędzie się na przykościelnym 
cmentarzu przy kwaterze Gorzeńskiego. Przewodnicząca zaprosiła wszystkich do wzięcia 
udziału w uroczystości  i oddania hołdu bohaterowi naszej ziemi.   Serdecznie zapraszam. Mam 
nadzieję, że pani Ewa jak zawsze dopisze z harcerzami. 
Radny Grzegorz Andraszak poinformował, że  prawdopodobnie wezmą udział żołnierze w celu 
uatrakcyjnienia uroczystości. 
Pan Zbigniew Typański mieszkaniec Ludwinowa – zabierając głos wnioskował, aby do zmian  
budżetowych wprowadzić większe środki na kształcenie i doszkalanie pracowników Urzędu 
Miasta i Gminy Żerków. Jestem już zmęczony borykaniem się z niewiedzą, niekompetencją 
pracowników. Mówię to w trosce o dobre imię  pana Burmistrza z tego tytułu, że podpisuje 
dokumenty, które pracownicy podsuwają. Złożyłem wniosek do Urzędu o wydanie opinii 
dotyczącej podziału działki w Ludwinowie, dostałem postanowienie odmowne. Wczoraj przyszło 
postanowienie z Samorządowego Kolegium Odwoławczego z Kalisza uchylające w całości 
decyzję gminy z tytułu błędnej interpretacji przepisów. Od tej decyzji w ciągu 30 dni służy 
zażalenie do SA w Kaliszu i nie chciałbym znowu czekać 30 dni na to, aż pan Żakowski 
zinterpretuje poprawnie postanowienie kolegium odwoławczego. Bo może pracownicy, którzy nie 
chcą się uczyć, albo nie potrafią powinni obsługiwać mniej wyzywające stanowiska.  Dzisiaj 
byłem na Komendzie Policji w Jarocinie przesłuchiwany w sprawie działki 515/2. Pan Marek 
zarzuca mi, że nękam go, próbuje go pozbawić życia i naruszam jego posiadanie. Panie 
Burmistrzu jestem bardzo zmęczony tą sprawą, staram się nie zaogniać sprawy i nie wdawać się 
w utarczki słowne z panem Markiem. Pan Marek jest dla mnie jak pies ogrodnika a w tej sprawie 
nie istnieje. Ja mam spór z gminą i z panem często rozmawiam. Prosiłem wielokrotnie żeby mi 
umożliwić swobodny dojazd do pola do czasu zakończenia spraw geodezyjnych po lewej stronie 
zabudowań pana Marka po równym polu  nie przez rów. Ja nie będę przetaczał sprzętu przez 
rów, gdzie pan Marek mi wytycza przejazd. Teraz korzystam z przejazdu po polu Spółki Rolnej, 
która ma kukurydzę. Jadąc kosić swoją kukurydzę na kiszonkę,  muszę wykosić kukurydzę Spółki, 
aby dostać się do swojego pola i nie jechać przez pole pana Marka. Pan Marek biega wzdłuż 
pola obok ciągnika, córka robi mu zdjęcia i mówi, że narażam jego życie na szwank. Rozumiem, 
że chce sobie pobiegać, ale nie w pobliżu mojego ciągnika. Ja nie naruszam jego posiadania. 
Panie Burmistrzu, dziś powiedziałem, że korzystam z przejazdu po polu Spółki i chciałbym 
swobodnie po tym polu przejeżdżać. Nie chcę aby pan Marek mnie oskarżał o  groźby karalne, 
albo mówił, że chcę go wykończyć. Nie ma innej zaczepki a to są próby wciągnięcia mnie  
w sprawy karne. Poza tym, że na podstawie umowy dzierżawy i mapki, która została włączona do 
niej, Pan Marek uprawia 10 arów gruntu więcej po prawej stronie swoich zabudowań. Gdzie 
działka po prawej stronie zabudowań ma szerokość połowy jego działki. Ja tego nie kwestionuję, 
bo nikt tego nie mierzył i nikt w to nie wnika. Pan Marek dzierżawi 30 arów a uprawia 0,5 ha. 
Uważam, że to jest lekka przesada. Chciałbym mieć swobodny przejazd. Wykonałem o 3 m  
szerokości przejazd przy granicy Spółki i z tego korzystam. Ile lat mogę jeździć po polu Spółki. 
Kolejna sprawa, Rada  nie głosowała dziś nad przystąpieniem do zmiany planu 
zagospodarowania przestrzennego z jednej strony to dobrze, bo trwają prace nad raportem 
środowiskowym a z drugiej strony nie dobrze, bo zawieszenie prac inwestorów po powoduje coś 
takiego, co zaproponowałem mojemu inwestorowi o zwrócenie się do sołtysa o inną lokalizację.  
W tej chwili jest robiony raport środowiskowy na lokalizację w środku wsi na fotowoltaikę przez 
tą firmę na jeden megawat na polu pana Sołtysa. Tam przeniosę moją lokalizację i co- można? 
Gdyby objęto całą wieś planem zagospodarowania przestrzennego, tak jak ja chciałem,  to 
wchodzi również działka pana Zdrojowego pod fotowoltaikę  a mały wiatrak ma zasięg 250 mb.  
i może stać 250 metrów od zabudowy.  Wtedy cały pas środkowy wsi włącznie z moimi działkami, 
które są na wprost szkoły też musiałby być objęte planem, albo robimy plan  
i strzelamy w kolana wszystkim, albo nie robimy i każdy ma prawo. Podkreślił, że decyzje należy 
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podjąć w miarę szybko, bo też budowę wiatraka może zmienić na fotowoltaikę i 4 ha pola koło 
pana Zdrojowego przeznaczy na fotowoltaikę. 
Burmistrz odpowiadając wyjaśnił, że raport środowiskowy jest opinią, którą można wykorzystać, 
aby nie zrobić błędów. Nie chcemy nikogo narażać na koszty niepotrzebne jeżeli będzie plan, to 
nie będzie trzeba robić raportu. Fotowoltaika jest to instalacja tzw. zielonej energii, która nie 
przeszkadza nikomu i nawet może być w środku wsi. Wspomniana instalacja jest trzykrotnie 
mniej wydajna. Do pierwszej sprawy, którą Pan poruszył, to przypuszczalnie będzie miał Pan 
dziś w domu odpowiedź pozytywnej decyzji podziałowej. 
Pan Zbigniew Typański, to po co upłynęły dwa miesiące przedłużenia sprawy.  
Burmistrz odpowiedział, że sprawa budziła wątpliwości została tak rozstrzygnięta, aby się od 
niej nie odwoływać.  
Pan Zbigniew Typański powrócił jeszcze do sprawy związanej z działką nr 515/2. Możemy 
borykać się ze sprawą jeszcze przez kilka lat. Do umowy dzierżawy dołączono mapkę a jesienią  
i wczesną wiosną pan Marek bronił własną piersią kamieni wkopanych przez geodetę pana 
Urbańskiego i dalej wjeżdżał w głąb mojego pola. O zarzutach o usunięciu kamieni, 
dowiedziałem się, że zostały wycofane przez pana Marek, bo kamień leżał przewrócony, ja go nie 
przewróciłem. Kamienie są dowodem błędów popełnionych przez geodetę i one tam mają być. 
Geodeta z tego się tłumaczy przed nadzorem geodezyjnym, ale to jest jego sprawa. Ja nie chcę 
być wciągany w to, że stało się coś panu Markowi, że on może zawał dostał. Jechałem traktorem 
trzy razy w jedną i drugą stronę a pan Marek biegał wzdłuż granicy bardzo zdenerwowany, jak 
się przewróci, albo jak  dostanie zawału to co, ja będę winny? 
Radny Janusz Szóstek powiedział  panu Typańskiemu, aby się zastanowił nad postepowaniem, 
bo może mieć pana Marka na sumieniu. 
Burmistrz podkreślił, że temat jest trudny, radni dostali materiały sprawy, która jest w sądzie  
i w nadzorze geodezyjnym. Wiem, że Pana ojciec założył sprawę na mnie. 
Pan Zbigniew Typański powiedział, że to jest przekroczenie praw i obowiązków. Panie 
Burmistrzu nie może Pan, wydzierżawić gruntu, o którym nie wie czy go ma, bo nie wydzielił Pan 
tego gruntu fizycznie i poprzedni Burmistrz też nie wydzielił tego gruntu i do tej pory sprawa nie 
została doprowadzona do końca. Nie ma jasnej sytuacji gdzie jest ta działka. 
Burmistrz odpowiedział, że był geodeta i jeżeli byśmy wszyscy poszli do sądu, sprawa zostałaby 
rozstrzygnięta, a Państwo Typańscy nie podpisali protokółu rozgraniczeniowego. Panie Typański 
wybraliście linię taką jaka Wam pasuje i nie chcecie ani o pół kroku ustąpić. Gmina koszty 
ponosi, były rozstrzygnięcia i w wyroku wydanym na poprzednika jest, że jedyną legitymacją 
wystąpienia o wydanie całej nieruchomości ma pan Typański. Niestety Państwo  
z tego nie chcecie skorzystać, dlatego sprawa praktycznie jest patowa. 
Pan Zbigniew Typański odpowiedział, że stanęliśmy na stanowisku nieprofesjonalnie. 
Podpisaliśmy z Panem Burmistrzem porozumienie w roku 2010 w sprawie połączenia działek nr 
515/2 i 515/3, ustąpiliśmy i powiększyliśmy tą działkę z własnego gruntu. Pan Burmistrz mówi, 
że był geodeta i robił rozgraniczenie, ale zrobił z jednej i drugiej strony. Ja mogę wziąć geodetę 
 i wydzielę działkę na swój koszt. Wydzielę działkę 515/2 po prawej stronie budynku pana Marka 
tak jak ona widnieje w decyzji komunalizacyjnej i wtedy zobaczymy czy Pan Burmistrz podpisze 
protokół rozgraniczeniowy. 
Burmistrz odpowiedział, że dobrze jeżeli weźmie Pan geodetę, który nieruchomość wymierzy, to 
tak będziemy działać. Geodeta, który był na działce dostał materiały do pomiaru nie od nas, ale  
z zasobów geodezyjnych Starostwa w Jarocinie. 
Pan Zbigniew Typański odpowiedział, że w zasobach geodezyjnych w Jarocinie, działka 515/2  
jest w jednej części, położona po prawej stronie zabudowań pana Marka. W mapach 
geodezyjnych  w Jarocinie ta działka tak od 1984 roku.  Zmiana jaka została wprowadzona  
w roku 2000 na podstawie szkicu granicznego wykonanego przez pana Pawełczyka na nie 
podpisanym protokole rozgraniczeniowym, który prowadził pan Nędzyński. Pan Nędzyński 
poszedł na emeryturę a oryginalna księga pierwotnej działki 515 zaginęła i nie wnikam w to 
gdzie ona jest. 
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Przewodnicząca wyjaśniła, że prawdą jest iż są dwie mapy. 
Pan Zbigniew Typański odpowiedział, że nie. Dostałem zawiadomienie o wpisie działki 515/2 do 
księgi uwłaszczeniowej skomunalizowanej przez gminę Żerków i wtedy gdybym poszedł 
 i zobaczył, że  jest tam działka w dwóch częściach położona po jednej i drugiej stronie, 
wniósłbym sprzeciw. Liczyłem na dobrą wolę Urzędu i podejście do sprawy tak jak miało być 
zrobione. Dlaczego sąd w sprawie rozgraniczeniowej oddalił sprawę, bo moi rodzice wystąpili  
o rozgraniczenie czegoś, bo nie podpisali protokołu rozgraniczeniowego w pierwotnej wersji, 
czyli, że dwie  działki nie zostały połączone ze sobą. Nie podpisali protokołu i chcieli 
przywrócenia wyglądu działki z roku 1984 to co zostało podpisane przez pana Marka, Gminę 
Żerków i ojca. Sąd przychylił się do tego, ponieważ oddalił oddalając sprawę rozgraniczeniową. 
Dokumenty muszą wrócić do geodezji do stanu pierwotnego, czyli do wyglądu działki połączonej 
z lewej strony. Pan Nędzyński nie zwrócił dokumentów, poprawił tylko wypis z rejestru gruntów. 
Burmistrz wyjaśnił, że ewidencję gruntów prowadzi Starostwo w Jarocinie. Życzyłbym sobie, 
aby tą sprawę  mieć poza sobą, bo spór ten nie jest nikomu potrzebny. 
Radna Ewa Marek – Skiba przypomniała, że ostatnio było ustalenie iż komisja rewizyjna 
powinna zająć się sprawą. Zapewniam Pana, że przeanalizujemy  dokumentację i przedstawimy 
wyniki analizy.  
Radny Andrzej Stachowiak podkreślił, że kultura wymaga dyskusji dwustronnej, bo my Pana 
wysłuchaliśmy a Pan nie bardzo pozwalał wypowiedzieć się Burmistrzowi, bo referował Pan non 
stop swoją rację. 
Przewodnicząca zakończyła dalszą dyskusję w związku z wypowiedzią przewodniczącej 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, że sprawą się zajmie i udzieli w tym względzie odpowiedzi.  
      
 
Ad. 13 – zamknięcie obrad sesji. 
 Przewodnicząca wobec wyczerpania porządku obrad, zamknęła VI sesję Rady Miejskiej 
Żerkowa, dziękując radnym i gościom  za udział. 
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